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Zápis z jednání

Název jednání
Jednání NAF Committee

Předmět
Březen 2024 jednání Committee

Účastníci
Shirokov, Prezident
Dreamscreator, Viceprezident
Ulvardar, Pokladník
Stimme, Tournament Director
Megamind, League Director
Twyllenimor, Membership Director
Volkajo, člen Etického výboru

Datum jednání
17. března, 2024

Čas
11:00 AM EDT/16:00 CET

Místo
WhatsApp videohovor

Zpracoval
Megamind

Účel
Účelem tohoto jednání bylo shromáždění výboru k diskusi o probíhajících a nadcházejících aktivitách NAF a zdůraznit 
aktuální problémy novým členům výboru, Shirokovovi, Dreamscreatorovi a Ulvardarovi.

Představení členů výboru
● Každý účastník představil svou roli, povinnosti a práci v rámci NAF v posledních letech.

Update Etického výboru
─ Update pokroku

─ Aktualizace kodexu chování/Stanov NAF

▪ Kodex chování (Code of Conduct - dále CoC) byl vypracován etickým výborem a je nyní přezkoumáván 
členy výboru NAF. Členové NAF Committee poskytnou zpětnou vazbu a komentáře Volkajovi týkající 
se návrhů dokumentů.

▪ Jakmile bude návrh schválen, etický výbor jej plánuje přeložit do různých jazyků.

▪ Dále je navržen další dokument "Průvodce dobrým chováním" jako doplňkový dokument k podpoře CoC pro 
ukázku očekávaného chování všech členů nebo účastníků NAF schválených turnajů , jelikož CoC nezahrnuje 
všechna témata, která etický výbor považuje za důležitá pro pozitivní herní zážitek v rámci NAF akcí.

─ Výzvy na pozastavení členství a aktuální/otevřené stížnosti

▪ Nedávní členové požadovali, aby stížnosti, pozastavení členství, zákazy atd. mohly být veřejně zveřejněny. 
Všechny stížnosti a výsledky rozhodnutí nadále zůstávají anonymní. Všichni účastníci hovoru se shodli na 
tom, že by to mělo zůstat takto a případně být vyhodnoceno na základě potřeby. Tento přístup umožňuje 
každému cítit se bezpečně a pohodlně, aby přišel s jakoukoli stížností/obavou bez obav z veřejného 
oznámení nebo zveřejnění.

─ Rozmanitost, inkluze a rovnost jsou aktuálně důležitými tématy etického výboru a výbor se na ně více zaměří 
jakmile budou aktualizovaný Kodex chování/Stanovy NAF a práce na nich bude dokončena.

─ Mr_Frodo kvůli osobním důvodům odstoupil z etického výboru a etický výbor hledá nového člena a bude 
procházet uchazeče, jejichž předchozí přihlášky nebyly vybrány. Megamind pošle životopisy členů etického 
výboru k jejich posouzení a výběru.

● Koordinace komunikace do budoucna

─ Dreamscreator navrhl, aby etický výbor pracoval na flow chartu nebo seznamu příkladů stížností a vysvětlil, kdy je 
potřeba eskalace nad rámec regionálního koordinátora (RC)/národního koordinátora(NC), rozhodnutí etického 
výboru nebo zásah NAF Committee. Volkajo bude spolupracovat s etickým výborem na vypracování FAQ 
nebo pokynů pro rozhodování.

─ Etický výbor plánuje mít zástupce na budoucích jednáních NAF, aby informoval o práci etického výboru.
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Nedostatky v komunikaci
● Pracovní skupina pro překlady

─ Dreamscreator požádal, aby zásadní  zprávy a informace NAF, jako jsou volby nebo aktualizace kodexu chování, 
byly přeloženy na všech platformách. Megamind kontaktuje stávající překladatelskou skupinu a zjistí, zda by 
byli ochotni překládat více než jen občasné příspěvky na sociálních médiích.

─ Oficiální komunikace by v ideálním případě, pokud to je možné, měla být přeložena do více jazyků. Shirokov a 
Dreamscreator zkontrolují web NAF a zjistí, kde chybí další jazykové verze ve věcech jako je kodex 
chování, stanovy NAF, organizační dokumenty, alternativní pravidla atd.

─ Stimme prozkoumá možnost přidání funkce google překladu na web pro rychlejší překlady pro členy 
nemluvící anglicky.

● Discord

─ Bude zřízena podsekce NAF Committee na stávajícím Discordu NAF k podpoře pracovních skupin nebo různých 
témat, která vyžadují více diskusí a koordinace. Toto nezastoupí videokonference, protože jsou produktivnější při 
rozhodování, ale může podnítit přímější a cílenější diskuse o různých tématech, aby se jednání výboru zkrátila.  

─ WhatsApp zůstane běžným komunikačním médiem pro členy NAF Committee.

─ Volkajo je jedním z aktuálních správců NAF serveru a bude se zabývat upravením tohoto Discord serveru 
a vytvořením rolí pro vytvoření pracovních skupin na oficiálním Discordu NAF.

Přihlášky na organizaci World Cupu/proces výběru
● NAF Committee plánuje inzerovat a zahájit proces k zasílání přihlášek na další World Cup. 

─ Committee plánuje zveřejnit výzvu k přihláškám na začátku dubna. Stimme povede koordinaci a informování o 
procesu zasílání přihlášek. 

─ NAF Committee plánuje dát potenciálním uchazečům 5 až 6 měsíců na dokončení přihlášky. 

─ Plánované oznámení o přidělení organizace World Cupu je naplánováno na září/říjen 2024, aby se vítězi poskytly 
přibližně 3 roky na plánování a provedení.

─ Megamind navrhl hlasování, kdy každý volitel seřadí přihlášky, aby se vytvořilo hodnocení každého uchazeče, tj. 
každý volič by vybral první volbu, druhou volbu, atd. Toto by poskytlo záložní možnost, pokud by vítězný uchazeč 
neočekávaně odpadl.   

─ Ulvardar připravuje stručný dokument, využívající jeho zkušeností s organizací World Cupu, o tom, co by 
se mohlo v budoucích světových pohárech zlepšit, a poskytne uchazečům rady a zpětnou vazbu získanou 
na základě své zkušenosti s organizací posledního World Cupu. To je plánováno být zveřejněno ve výzvě k 
přihláškám a bude rozšířeno, jakmile bude oznámen vítězný uchazeč.  

NAF turnajový software
● Mnoho pořadatelů používá programy Score, ExScore, Tourma nebo Tourplay pro organizování turnajů. Existuje několik 

dalších řešení, ale žádný moderní software, který by byl oficiálně podporován a poskytován NAF. Výbor NAF plánuje 
zřídit pracovní skupinu pro vytvoření oficiálního turnajového softwaru NAF. Aktuální kód programu Score není k 
dispozici, takže aktualizace programu je velmi obtížná. Stimme povede pracovní skupinu k vytvoření turnajového 
softwaru, ve kterém bude NAF mít kontrolu nad poskytováním rychlých aktualizací.   

IT bezpečnost webových stránek
● Stimme navrhl, aby byla zřízena skupina pro základní údržbu webových stránek, protože současný správce webových 

stránek nereagoval a je nyní zodpovědný pouze za aktualizace.

─ Hlavním problémem je, že interní webová stránka pro členy byla vybudována na tak staré platformě, že rychlá 
aktualizace není možná. Stimme navrhuje, aby si NAF vyžádal nabídku od profesionálního konzultanta na webové 
stránky, aby zkontroloval naše webové stránky a navrhl jejich zlepšení nebo vytvořil úplně nové webové stránky s 
klíčovými funkcemi
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─ Tato úprava by také podpořila cíl NAF zajistit, aby byla data našich členů chráněna co nejlépe před možným 
únikem dat.

NAF OBBLM 
● Megamind informoval, že náš hlavní programátor OBBLM povede nový dobrovolnický tým k aktualizaci NAF OBBLM a 

githubu tak, aby obsahoval vylepšenou webovou funkcionalitu a byl aktualizován na nejnovější verzi PHP. 

Návrhy alternativních pravidel
● Návrhy dokumentů pro alternativní verze BB2020 pravidel pro Beach Bowl, Deathbowl, Street Bowl a Draft byly 

odeslány k posouzení a plánuje se jejich aktualizace na webových stránkách. 

● Dreamscreator požádal, aby byly přeloženy do dalších jazyků, aby potenciálně získaly větší popularitu.

2024 Update dárků za členství
● Update k dárkům za členství pro rok 2024 je dobrý. Všechny žetony byly odeslány do všech zemí. Kostky jsou stále ve 

výrobě.

- Twyllenimor informoval, že nový dárek bude k dispozici včas pro NAFC (NAF Championship).

● Distribuce dárků zůstává problémem. Dárky jsou v současné době odesílány německou společností, ale mimo 
Německo může být doprava velmi drahá.  

- NAF chce, aby více lidí obnovovalo členství osobně u svého regionálního koordinátora (RC)/národního 
koordinátora(NC), což by snížilo práci, čas a náklady na distribuci.

- Shirokov navrhl, zda by bylo možné, aby členové zaplatili náklady na dopravu se sazbou stanovenou pro 
každou zemi v době online obnovení. 

- Zvýšení ceny členství o $2 by bylo dostatečné k pokrytí zvýšených nákladů, ale současný stav pokladny NAF je 
dobrý a dokáže pokrýt nějaké ztráty, proto v této době zvýšení členského příspěvku není nutné.

- Stimme aktualizuje web tak, aby členové při online obnovení potvrdily adresu a ověřili, že budou dárky 
doručeny na správné místo a nevracely se zpět odesílateli.

Týmy Bretonnie a Gnómů
● Bude zřízena pracovní skupina k diskusi o potenciálním začlenění Bretonců jako povoleného týmu pro NAF turnaje.

● Shirokov také navrhl, aby byly roster/pravidla pro gnómy přezkoumány, jakmile Games Workshop zveřejní pravidla.   

● Všechny diskuse o pravidlech byly pozastaveny, dokud nebudou zřízeny pracovní skupiny.

Úkoly k dokončení
Úkoly dokončení jsou TUČNĚ.

Další jednání
● Další jednání je očekávané za 4 týdny nebo okolo 17.dubna, 2024.


